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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:433 Ökning av antalet bostadsinbrott under höstlovet

Under höstlovet ökade antalet bostadsinbrott på många platser i Sverige. Bland 
annat i Järfälla kommun ökade antalet anmälningar mer än sex gånger jämfört 
med samma period förra året. 

Ett bostadsinbrott anses i praxis normalt ha ett straffvärde omkring åtta 
månaders fängelse. Riksdagen har riktat tillkännagivanden till regeringen om 
att lägga fram lagförslag om en ny brottsrubricering, inbrottsstöld, med 
minimistraffet ett års fängelse, men regeringen har trots flertalet 
tillkännagivanden ännu inte levererat något sådant förslag. 

Med anledning av det ovan nämnda önskar jag ställa följande fråga till 
justitieminister Morgan Johansson: 

När kommer regeringen att lägga fram förslaget om ny brottsrubricering för 
bostadsinbrott med höjda straffvärden? 

………………………………………

Magdalena Schröder (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-12
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00


